
PROTOKÓŁ Nr 1/2014

posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa 

Rady Powiatu Nowosądeckiego
w dniu 30 grudnia 2014 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Rady

Powiatu Nowosądeckiego.
3. Wypracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa

 i Leśnictwa Rady Powiatu Nowosądeckiego na 2015 rok.
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.1.
Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa  i  Leśnictwa  Roman  Potoniec
otworzył posiedzenie i przywitał obecnych.
W posiedzeniu wzięli udział wszyscy członkowie Komisji oraz:

Antoni Koszyk – Wicestarosta Nowosądecki,
Jan Opiło – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa.

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał.
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 2.
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa zgłosił kandydaturę Pani
Joanny Stawiarskiej na stanowisko Wiceprzewodniczącej Komisji.

Pani Joanna Stawiarska wyraziła zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący  Komisji  poddał  pod  głosowanie  kandydaturę  Pani Joanny  Stawiarskiej na
stanowisko Wiceprzewodniczącej Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa .

Za kandydaturą 3 członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się –1. 

Wiceprzewodniczącą Komisji  Ochrony Środowiska,  Rolnictwa i  Leśnictwa   Rady Powiatu
Nowosądeckiego została  Pani Joanna Stawiarska.
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Ad. 3.
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  Roman Potoniec 
przedstawił propozycje planu pracy Komisji na 2015 rok.

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Jan Opiło zaproponował, aby 
w I kwartale 2015 roku do planu pracy dopisać:

 Zaopiniowanie projektu budżetu na 2015 r w zakresie obejmuącym działania komisji,

 Zaopiniowanie raportu z wykonania programu ochrony środowiska,

 Zapoznanie komisji z zakresem działania Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 
Leśnictwa.

Ponadto Pan Jan Opiło zaproponował, aby informacja o realizacji  programu usuwania odpadów

zawierających  azbest   była  przesunięta  z  III  do  II  kwartału.  Natomiast  w  IV kwartale  został

zaproponowany  temat  związany  z  uproszczonymi  planami  urządzania  lasu  dla  lasów

niestanowiących własnosci Skarbu Państwa -stan i potrzeby.

Członek Komisji Jan Gomółka zaproponował, aby w I kwartale 2015 roku wpisać temat :

 Informacja  o  działaniu  Biura  Powiatowej  Agencji  Restrukturyzacji  i  Modernizacji

Rolnictwa .

Następnie  Członek  Komisji  Franciszek  Kantor zgłosił  propozycję  wpisania  na  początek

nadchodzącego roku:

 Informacja o działalności Małopolskiej Izby Rolniczej na terenie powiatu w 2014 roku.

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał wypracowany plan pracy pod głosowanie.

Plan pracy Komisji na 2015 rok został jednogłośnie przyjęty.

Dokument stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Przewodniczący  Komisji  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa  i  Leśnictwa   Roman  Potoniec

poinformował, iż powyższy plan pracy jest planem ramowym. Ponadto kolejność i czas realizacji

niektórych tematów założonych w planie pracy może ulec zmianie ze względów organizacyjnych.  
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Posiedzenia Komisji uwzględniają w porządku posiedzenia opiniowanie uchwał oraz omawianie

spraw bieżących.

Ad.5.
Przewodniczący Komisji  Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa RPN Roman Potoniec
podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie Komisji.

              Przewodniczący 
    Komisji Ochrony Środowiska,
      Rolnictwa i Leśnictwa RPN

             Roman Potoniec

Protokołowała:
Anna Hardy-Repetowska
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